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Protokół Nr 167/2021 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w sposób zdalny z dnia 1 lutego 2021 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 11:05 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 
 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

2. Alicja Prill  - Wicestarosta – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

3.Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

4.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

5.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

2. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

3. Elżbieta Głowacka – Główny Księgowy Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

4. Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

5. Anna Gryciak - Pielęgniarka Naczelna Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy 

z Kalkuty Sp. z o.o. 

6. Małgorzata Popławska – Naczelnik Wydziału Komunikacji  

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy 

z dnia 1 luty  o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem 

i zwalczaniem COVID–19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji 

kryzysowych (Dz. U. z 2020r. poz. 1842 ze zm.) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Przedstawił proponowany porządek posiedzenia. Zaproponował wprowadzenie zmiany do 

porządku obrad: 

 

Rozpatrzenie pkt. 10 sprawy dotyczącej zapoznania się z pismem Dyrektora Centrum Usług 

Wspólnych Powiatu Myśliborskiego z dnia 29.01.2021r. w sprawie unieważnienia 

postępowania pn. „Świadczenia medyczne z zakresu zdrowia psychicznego obejmujące 

diagnostykę i leczenie wychowanków Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego  

w Renicach”. 

 

Za przyjęciem zmiany do porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, 

nikt nie wstrzymał się od głosu. 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Przedstawił proponowany porządek z uwzględnieniem wprowadzonej zmiany: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Omówienie bieżącej sytuacji Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. oraz Szpital w Dębnie 

im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

4. Zapoznanie się z pismem Burmistrza Dębna znak AP.0053.2.5.2021 z dnia 

21.01.2021r. stanowiące odpowiedź na pismo z dnia 11.01.2021 znak KR.0232.1.56.2020  

w zakresie negocjacji na temat struktury właścicielskiej spółki Szpital w Dębnie im. Św. 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o.  

5. Podjęcie Uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia opinii  

o pozbawieniu kategorii drogi powiatowej. 

6. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy na realizacje zadania pod nazwą 

„Świadczenia usług pocztowych w obrocie krajowym i zagranicznym na rzecz Starostwa 

Powiatowego w Myśliborzu w zakresie przyjmowania, przemieszczania i doręczenia 

przesyłek listowych oraz ich ewentualnych zwrotów do Zamawiającego po wyczerpaniu 

możliwości ich doręczenia lub wydania adresatowi” na rok 2021.  

7. Wyrażenie zgody na zabezpieczenie dodatkowych środków finansowych niezbędnych 

do wykonania zadania pod nazwa: „Opracowanie dokumentacji projektowej polegającej na 

wykonaniu klatki schodowej ażurowej typu lekkiego przy budynku Regionalnej Placówki 

Opiekuńczo – Terapeutycznej w Dębnie: a także wyrażenie zgody na podpisanie umowy  

z wykonawcą.  

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany w budżecie  

i w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok oraz zmiany w planie 

finansowym zadań zleconych z zakresu administracji rządowej na 2021 rok.  

9. Zaakceptowanie treści pisma skierowanego do Burmistrza Dębna w sprawie fili 

Wydziału Komunikacji w Dębnie.  

10. Zapoznanie się z pismem Dyrektora Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego z dnia 29.01.2021r. w sprawie unieważnienia postępowania pn. „Świadczenia 

medyczne z zakresu zdrowia psychicznego obejmujące diagnostykę i leczenie wychowanków 

Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach”. 

11. Sprawy różne. 

12. Zakończenie posiedzenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Ad. 6  

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy na realizacje zadania pod nazwą „Świadczenia 

usług pocztowych w obrocie krajowym i zagranicznym na rzecz Starostwa Powiatowego 

w Myśliborzu w zakresie przyjmowania, przemieszczania i doręczenia przesyłek 

listowych oraz ich ewentualnych zwrotów do Zamawiającego po wyczerpaniu 

możliwości ich doręczenia lub wydania adresatowi” na rok 2021. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra  

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Poinformował, że  

w przeprowadzonym postępowaniu najkorzystniejszą ofertę złożyła firma Poczta Polska S.A. 

z siedzibą w Warszawie, cena oferty to 181 972,10 zł. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  
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Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Ad.3 

Omówienie bieżącej sytuacji Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. oraz Szpital w Dębnie im. 

Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra  

Poprosił o omówienie bieżącej sytuacji spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Poruszył temat związany z odbytym spotkaniem z radnymi Rady Miejskiej w Barlinku oraz 

Rady Powiatu w Myśliborzu. Przedstawił informację na temat bieżącej sytuacji spółki. 

Przedstawił Sprawozdanie z działalności Szpitala w Barlinku Sp. z o.o. za miesiąc styczeń 

2021 roku. 

(Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

Przedstawił informacje na temat wykonywanych szczepień. Podał dane dotyczące dostaw 

szczepień. Przekazał, że otrzymał informacje, iż na przyszły tydzień szpital ma dokonać 

zamówienia szczepionek jedynie dla DPS. Odniósł się do problemów związanych  

z dostawą szczepionek. Podał informacje na temat funkcjonowania oddziału covidowego. 

Przedstawił informacje na temat wystawiania faktur przez szpital i rozliczeniem ryczałtu.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, czy  Szpital Barlinek otrzymał jakiekolwiek kwoty pomocy finansowej z Gminy 

Barlinek? Czy Gmina Barlinek wspomogła szpital w jakiejkolwiek innej formie, niż w której 

została do tego zobligowana, jeżeli tak jakie były to kwoty? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że w tym roku szpital nie otrzymał od nikogo wsparcia, natomiast w zeszłym 

roku z Gminy Barlinek otrzymał pomoc w wysokości ok. 2 300 000,00 zł. Z tego kwota 

1 060 000,00 zł została przeznaczona na wykup obligacji wraz z odsetkami. Pozostała zatem 

kwota 1 200 000,00 zł na bieżącą działalność. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, jaki jest stan zobowiązań wymagalnych na dzień dzisiejszy w Szpitalu w Barlinku? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że jest to kwota 4 000 000,00 zł. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, czy Gmina Barlinek wspomogła szpital w spłacie zobowiązań? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że środki przekazane na bieżącą działalność to ok. 1 200 000,00 zł. Szpital 

otrzymał również pożyczkę od Powiatu Myśliborskiego w wysokości 600 000,00 zł. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, jaka jest kwota zobowiązań przeterminowanych? 
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Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że jest to kwota 4 000 000,00 zł stanowiąca zobowiązania wymagalne. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał o wysokość strat narastająco? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że na dzień 31.12.2020r. jest to kwota 5 100 000,00 zł. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra  

Zapytał o stratę w miesiącu grudniu? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że będzie to kwota ok. 315 000,00 zł. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, czy istnieje zagrożenie ze strony ZUS w kwestii braku możliwości odprowadzania 

składek? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że szpital jest w układzie ratalnym z ZUS na kwotę 1 000 000,00 zł, lecz na 

dzień dzisiejszy spółka zalega z płatnością za jedną ratę. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, czy jest zagrożenie w wypłatach wynagrodzeń dla pracowników? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że wynagrodzenie zostanie przekazane  z jednodniowym opóźnieniem z uwagi 

na to, że szpital czeka na dwie transze rozliczeń faktur z NFZ. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra  

Poprosił o przedstawienie informacji na temat sytuacji spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o.  

 

Elżbieta Głowacka – Główny Księgowy Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Przekazała, że NFZ sprawdza jeszcze wszystkie należności dotyczące covidu. Przedstawiła 

informacje na temat rachunku zysków i strat. Przedstawiła informacje na temat wysokości 

zobowiązań. Przedstawiła informacje na temat wykonywanych szczepień.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał o informacje ujęte w przedstawionym Sprawozdaniu z działalności Szpitala w Dębnie 

im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. w miesiącu styczniu z podziałem na komórki 

organizacyjne.(Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

Zapytał o nabór na stanowisko kierownika apteki oraz magistra farmacji, czy jest to ta sama 

osoba? 
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Elżbieta Głowacka – Główny Księgowy Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że tak, gdyż kierownikiem apteki może być tylko farmaceuta z wyższym 

wykształceniem. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zwrócił uwagę na sytuację jaka miała miejsce na spotkaniu w Barlinku, gdzie obarczono 

Prezesa Spółki koniecznością przygotowania programu naprawczego. My jako samorząd 

powiatowy przyjęliśmy już stanowisko. Jako właściciele spółek oczekujemy realizacji zadań, 

to właściciele powinni określać co dany szpital ma realizować. Powinna zostać  

w porozumieniu z Prezesem Spółki opracowana koncepcja dalszych działań. Zwrócił uwagę 

na opinie, iż to Powiat jest winien sytuacji w szpitalu. Zauważył, że Gmina Barlinek jest 

dominującym właścicielem spółki i to ona powinna podjąć współpracę z Prezesem Spółki. 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Przekazał, że jego pogląd w tej sprawie jest małoznaczący i nie jest brane pod uwagę jego 

zdanie. Właściciel postawił wymogi i jako Prezes może się tylko do tego odnieść.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, czy program naprawczy zostanie przygotowany w oparciu o przeprowadzony audyt, 

czy Prezes przygotuje swój odrębny IV wariant?  

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że nie ma zamiaru tworzyć kolejnych wersji przedstawionych wariantów 

działań. Zwrócił uwagę na zmieniające się decyzje NFZ. Szpital funkcjonuje z dnia na dzień, 

a właściciele wymagają wieloletnich planów. Odniósł się do treści wykonanego audytu. 

Zgodził się z tym, że to właściciele powinni wskazać Prezesom Spółek kierunki działania. Na 

dzień dzisiejszy nie wie, w jakim zakresie zostanie przygotowany wnioskowany przez Radę 

Miejską Barlinka dokument. Przekazał, że w szpitalu nie ma zgody ze strony załogi na 

likwidację czegokolwiek.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zauważył, że właściciel mniejszościowy, czyli Powiat Myśliborski podjął uchwałę w zakresie 

wyboru I wariantu działań opracowanego przez firmę FORMEDIS. Jeżeli większościowy 

właściciel Gmina Barlinek nie zgadza się na to, wówczas powinien opracować własny wariant 

działań. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę na zobligowanie Prezesa przez Gminę Barlinek do opracowania programu 

naprawczego. Zauważyła, że w spółce są współwłaściciele i taka dyspozycja powinna być 

podjęta na zwołanym Zgromadzeniu Wspólników Spółki. Powinny być opracowane wytyczne 

do Zarządu Szpitala. Tego typu decyzje powinny zapadać formalnie na posiedzeniach, które 

są do tego przeznaczone. Zapytała, czy Gmina Barlinek odniosła się jednoznacznie w formie 

aktu do stanowiska przyjętego przez Powiat? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że nie. Na spotkaniu odbyła się dyskusja dotycząca działań Prezesa i o tym że 

Rada Miejska w Barlinku oczekuje opracowania plany naprawczego. 
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Wicestarosta – Alicja Prill 

Ponownie zwróciła uwagę, że większościowy udziałowiec powinien zająć stanowisko na 

Walnym Zgromadzeniu Wspólników Spółki, czy akceptuje wariant wybrany przez 

mniejszościowego udziałowca. Jeżeli nie wówczas powinien wskazać dalszy kierunek 

działań. Zwróciła uwagę, że takie stanowisko powinno być przyjęte również przez Radę 

Miejską w Dębnie. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że jest zdziwiona prowadzoną narracją. Zwróciła uwagę na temat rozmów  

w sprawie złej sytuacji Szpitala w Barlinku. Przekazała, że dopiero teraz temat nabrzmiał do 

tak wysokiej skali i Gmina Barlinek ocknęła się, że sytuacja jest zła i stwierdzono, że Powiat 

Myśliborski jest temu winien. Zwróciła uwagę, że Gmina Barlinek na ten moment ma dobrą 

sytuację wyjściową, posiada przeprowadzony audyt i opcje wyboru wariantów. Przekazała, że 

jest zdziwiona tym, że zamiast podejmować działania i rozpocząć pracę szuka się winnego. 

Jedynym winnym jest całe finansowanie i NFZ, który przekazuje zbyt małe kontrakty. 

Odniosła się do kwestii wcześniejszego wniosku Gminy Barlinek w kwestii przejęcia 100% 

udziałów w spółce. Wówczas prawdopodobnie były wykonane symulacje finansowe i był 

pewien pomysł na szpital. Przekazała, że nie rozumie dlaczego przestało to być wygodne dla 

Gminy, która to chce aby Powiat przejął większościowy pakiet udziałów. Jeżeli 

zaprzepaszczono tyle lat i nic nie poszło w dobrym kierunku, to nie rozumie dlaczego Powiat 

Myśliborski ma ponosić konsekwencje wcześniejszych decyzji Gminy Barlinek i braku 

podjęcia działań w kierunku udzielenia pomocy dla szpitala. 

Zgodziła się, że Prezes i kadra szpitala zna swoją bazę i możliwości. Poprosiła, aby Prezes 

Spółki prowadził rozmowy ze wspólnikiem. Zwróciła uwagę na sytuację w Szpitalu  

w Dębnie, gdzie było wielu prezesów i każdy miał swoją koncepcję zmian. Natomiast nie 

wdrożyli oni nic, co wcześniej opracowali. Przekazała, że sytuacje szpitali będą trudne  

z uwagi na brak środków zewnętrznych potrzebnych do funkcjonowania szpitali. Gmina 

Barlinek jest większościowym udziałowcem spółki i narzuca swoje warunki do których 

musimy się dostosować. Jednak nie powinna być prowadzona taka narracja, że to Powiat 

Myśliborski jest winien zaistniałej sytuacji. Trzeba było przemyśleć wcześniej decyzje 

dotyczące szpitala i mieć wizje co do dalszych działań. Skoro Gmina Barlinek jest 

większościowym udziałowcem powinna przystąpić do konstruktywnych działań wspólnie  

z Prezesem i załogą. Powiat to co miał zrobić wykonał. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała o treści ujęte w Sprawozdaniu z działalności Szpitala w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. w miesiącu styczniu z podziałem na komórki organizacyjne.  

Czy nabory na nowe stanowiska stanowią uzupełnianie wakatów? 

 

Elżbieta Głowacka – Główny Księgowy Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odniosła się do kwestii naboru na stanowisko kierownika apteki oraz technika farmaceuty.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała o nabór na stanowisko sekretarki medycznej? 

 

Elżbieta Głowacka – Główny Księgowy Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że na to stanowisko zatrudniono jedną osobę. 
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Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała ile jest pielęgniarek i położnych, które odeszły na emeryturę oraz będą zatrudnione 

na umowę zlecenia? 

 

Elżbieta Głowacka – Główny Księgowy Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że ok. ośmiu. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała jaka to będzie korzyść finansowa dla szpitala, gdy pielęgniarki te zostaną 

zatrudnione w formie umowy zlecenia? 

 

Elżbieta Głowacka – Główny Księgowy Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że warunki zatrudnienia pozostały niezmienne, odejdą koszty związane  

z ZUS. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poprosiła o przygotowanie zestawienia w tej sprawie. Zwróciła uwagę na różnicę w kosztach 

związaną z podwyższeniem najniższego wynagrodzenia. Należy zweryfikować dlaczego tak 

duża różnica nastąpiła w Szpitalu Barlinku, natomiast dużo mniejsza w Szpitalu w Dębnie. 

Poprosiła o przygotowanie informacji na temat zatrudnienia pielęgniarek odchodzących na 

emeryturę również przez Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Zapytała o przygotowanie do wstąpienia do grupy zakupowej WOLTRA w Szpitalu  

w Dębnie? W jakim zakresie jest to grupa zakupowa? 

 

Elżbieta Głowacka – Główny Księgowy Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że chodzi o dostawy prądu dla szpitala. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poprosiła o przygotowanie informacji w jakich grupach zakupowych szpital realizuje swoje 

zamówienia. Zapytała, czy są zawierane nowe umowy ugody z wierzycielami? 

 

Elżbieta Głowacka – Główny Księgowy Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Przedstawiła informacji na temat płatności wynikających z zawartych umów ugody. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poprosiła o przygotowanie zestawienia zawartych umów ugody. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zapytał, czy w Szpitalu w Dębnie rozpoczęło się szczepienie grup +80 i +70? 

 

Anna Gryciak - Pielęgniarka Naczelna Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że tak, od zeszłego tygodnia.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zapytał, co z osobami, które nie mogą się dostać na szczepienia? 
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Anna Gryciak - Pielęgniarka Naczelna Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że Urząd Miejski w Dębnie organizuje dowozy dla tych osób, które mogą się 

poruszać, natomiast do osób leżących będzie konieczny dojazd zespołu szczepiącego. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 4  

Zapoznanie się z pismem Burmistrza Dębna znak AP.0053.2.5.2021 z dnia 21.01.2021r. 

stanowiące odpowiedź na pismo z dnia 11.01.2021 znak KR.0232.1.56.2020 w zakresie 

negocjacji na temat struktury właścicielskiej spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. zo.o.  

(Pismo stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowe pismo, w którym Burmistrz informuje, że „struktura właścicielska 

spółki Szpital w Dębnie jest znana i nie jest na chwilę obecną przedmiotem żadnych 

negocjacji. Gmina Dębno, nie będzie również składać, a tym bardziej podejmować żadnych 

deklaracji co do pakietu większościowego ww. Spółki”. 

Zwrócił uwagę na wypowiedź Burmistrza Dębna podczas sesji Rady Miejskiej. Przekazał, że 

należy wystąpić do Przewodniczącego Rady Miejskiej w Dębnie, aby Rada zajęła stanowisko 

w przedmiotowej sprawie. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Odniosła się do przebiegu obrad sesji Rady Miejskiej w Dębnie. Przekazała, że należy 

przeprowadzić rozmowy z Burmistrzem Dębna w przedmiotowej sprawie.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Również poruszyła kwestię przebiegu obrad sesji Rady Miejskiej w Dębnie. Odniosła się do 

wypowiedzi Burmistrza Dębna. Zwróciła uwagę, że nie zgadza się z jej treścią. Wniosła 

uwagi dotyczące przedmiotowej wypowiedzi i odniosła się do stwierdzeń w niej zawartych.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zaproponowała, aby wystąpić z oficjalnym pismem odnośnie wystąpienia Burmistrza na sesji 

przedstawiając wyjaśnienia dotyczące wypowiedzianych zarzutów wobec Powiatu. Odniosła 

się do przedmiotowej wypowiedzi, zwróciła uwagę na działania prowadzone przez Powiat 

Myśliborski dotyczący Szpitala w Dębnie. Odniosła się do wystąpienia radnych podczas 

obrad sesji Rady Miejskiej. Zwróciła uwagę, że kluczowym elementem w dalszych 

działaniach będzie stanowisko całej Rady Miejskiej. Należy zatem wystąpić do Rady 

Miejskiej Dębna w tej sprawie. Zwróciła uwagę na konieczność podejmowania działań 

dotyczących dalszej przyszłości Szpitala w Dębnie. Należy zrobić wszystko, aby Szpital nadal 

istniał, oraz należy ocenić dalsze finansowanie spółki. Przekazała, że te kwestie należy 

pokazać społeczeństwu.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zgodziła się z tym, że należy wystąpić do Rady Miejskiej w Dębnie o zajęcie stanowiska, 

gdyż stanowisko Burmistrza Dębna jest znane. Odniosła się do wypowiedzi Burmistrza na 

sesji Rady Powiatu. Zauważyła, że Rada Powiatu w Myśliborzu zajęła stanowisko, które 
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Zarząd Powiatu jest zobowiązany realizować. Wszelkie ustalenia powinny być realizowane  

w formie pisemnej.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poruszyła temat zajęcia stanowiska przez Radę Miejską w Dębnie. Przekazała, że szpital musi 

istnieć, jednak powinniśmy mieć też jasność w jakim okresie wytrzymamy i w jakim kierunku 

powinniśmy iść.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Odniósł się do kwestii opracowania pism jakie należy wystosować do Rady Miejskiej. 

Zwrócił uwagę, na argument hamujący działania jakie jest poruszany ze strony Burmistrza 

Dębna dotyczący czekania na to co wypracuje rząd. Przekazał, że nie można czekać na to co 

się wydarzy, gdyż nie wiadomo jaki będzie miało to wpływ na nasze spółki. 

Zmiany jakie będą zaproponowane przez rząd nie będą zależeć od tego, kto i w jakich 

proporcjach posiada udziały w danych spółkach. Zatem takie stwierdzenia nie mogą być 

argumentem, jest to sposób na odroczenie tematu. Uchwała intencyjna została podjęta przez 

Radę Powiatu i Zarząd Powiatu musi ją wykonać. Przekazał, że obie Rady Miejskie powinny 

się określić w formie pisemnej. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Odniosła się do działań jakie podejmowano w zakresie opracowania audytu. Przekazała, że 

działania Powiatu nie stanowiły blokady dla działań poszczególnych gmin. 

Poruszyła temat wniosków jakie składała już w 2014 roku na temat przejęcia 

większościowego pakietu udziałów w Szpitalu w Dębnie przez Gminę Dębno. Wówczas 

szpital był w bardzo dobrej kondycji finansowej. Nic nie stoi na przeszkodzie, aby działania 

restrukturyzacyjne podejmowała Gmina Barlinek oraz Gmina Dębno w takim kierunku jakim, 

by to widzieli. Nie warto czekać na jakiekolwiek decyzje, podała przykład oczekiwania na 

decyzję MSWiA i stracony czas z tym związany. 

Poruszyła temat współpracy i rozmów jakie należy podejmować. Odniosła się do potrzeb 

mieszkańców w zakresie korzystania z usług szpitala. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Ponownie zwrócił uwagę na konieczność uzyskania stanowiska Rady Miejskiej w Dębnie  

w przedmiotowej sprawie. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę na brak negocjacji w sprawie przekazania większościowego pakietu 

udziałów przeprowadzonych pomiędzy Powiatem Myśliborskim a Gminą Dębno. Odniosła 

się do sytuacji związanej z prowadzeniem rozmów w tej kwestii. Poruszyła sprawę rozmów  

w kwestii przekazania większościowego Szpitala Barlinek. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowym pismem.  

Jednocześnie podjęto decyzję o wystąpieniu z pismami do Rady Miejskiej w Barlinku, Rady 

Miejskiej w Dębnie oraz Burmistrzów w sprawie zajęcia stanowiska co do wyboru modelu 

zaproponowanego przez Firmę FORMEDIS  lub wskazania innych rozwiązań jakie są 

brane pod rozwagę. 
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Ad. 5  

Podjęcie Uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia opinii  

o pozbawieniu kategorii drogi powiatowej. 
(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr6 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra  

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy pozytywnego zaopiniowania pozbawienia kategorii 

drogi powiatowej nr 1423Z Boguszczyn–Jelenin–Narost odcinek na działkach nr 532/2, 533, 

476/1obręb Jelenin, gmina Chojna poprzez wyłączenie z użytkowania. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 167/555/2021 z dnia 1 lutego 2021 roku w sprawie 

wyrażenia opinii o pozbawieniu drogi powiatowej. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 

 

Ad. 7  

Wyrażenie zgody na zabezpieczenie dodatkowych środków finansowych niezbędnych do 

wykonania zadania pod nazwa: „Opracowanie dokumentacji projektowej polegającej 

na wykonaniu klatki schodowej ażurowej typu lekkiego przy budynku Regionalnej 

Placówki Opiekuńczo–Terapeutycznej w Dębnie: a także wyrażenie zgody na podpisanie 

umowy z wykonawcą.  

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra  

Poinformował  na rozesłane zaproszenia do złożenia oferty na realizację zadania  

w wyznaczonym terminie wpłynęły 2 oferty, Firmy BOMA z Myśliborza na kwotę 9 840,00 

zł oraz Pracowni Projektowej „ALFA” z Gorzowa Wlkp. na kwotę 17 220,00 zł. Cena 

złożonych ofert przewyższa kwotę zaplanowaną w budżecie Starostwa Powiatowego  

w Myśliborzu na to zadanie. Wobec powyższego, zachodzi konieczność zabezpieczenia 

dodatkowych środków finansowych na realizację zadania w kwocie 2.840,00 zł brutto.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zabezpieczenie dodatkowych środków finansowych 

niezbędnych do wykonania zadania. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 

 

Ad.8  

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany w budżecie  

i w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok oraz zmiany  

w planie finansowym zadań zleconych z zakresu administracji rządowej na 2021 rok.  

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Poinformowała, że zmian dokonuje się na podstawie: 
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1) wniosku Dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy o przeniesienie 

pomiędzy paragrafami kwoty 7.000 zł w rozdziale 80102 – Szkoły podstawowe oraz 

kwoty 16.000 zł w rozdziale 85421 – Młodzieżowe ośrodki socjoterapii w celu 

zapewnienia środków finansowych na dodatkowe wynagrodzenie roczne za 2020 rok dla 

pracowników MOS w Smolnicy.  

2) wniosku Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku o przeniesienie 

kwoty 24.200 zł pomiędzy paragrafami i rozdziałami w dziale 801 – Oświata  

i wychowanie w celu zapewnienia środków finansowych na wypłatę dodatkowego 

wynagrodzenia rocznego za 2020 rok.  

3) wniosku Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu o przeniesienie kwoty 5.233 

zł pomiędzy paragrafami w rozdziale 85202 – Domy pomocy społecznej w celu 

zapewnienia środków na wypłatę dodatkowego wynagrodzenia rocznego za 2020 rok.  

4) wniosku Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Myśliborzu  

o przeniesienie kwoty 2.000 zł pomiędzy paragrafami w rozdziale 85410 – Internaty  

i bursy szkolne w celu zabezpieczenia środków finansowych na wydatki dotyczące 

zapłaty podatku VAT należnego.  

5) wniosku Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Myśliborzu  

o przeniesienie kwoty 8.472,95 zł pomiędzy paragrafami w rozdziale 75411 – Komendy 

powiatowe Państwowej Straży Pożarnej w celu zapewnienia środków do zapłaty podatku 

od nieruchomości oraz opłat na rzecz budżetu państwa.  

6) wniosku Wydziału Finansowego o zabezpieczenie kwoty 3.938,69 zł w rozdziale 70005 – 

Gospodarka gruntami i nieruchomościami w związku z koniecznością zwrotu dochodów 

wniesionych w 2020 roku z tytułu użytkowania wieczystego gruntów. Powyższe 

zabezpiecza się z rezerwy ogólnej.  

7) wniosku Dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach  

o przeniesienie kwoty 9.380 zł pomiędzy paragrafami w rozdziale 85420 – Młodzieżowe 

ośrodki wychowawcze w celu zabezpieczenia środków finansowych na wypłatę 

dodatkowego wynagrodzenia rocznego za 2020 rok dla pracowników MOW.  

8) wniosku Naczelnika Wydziału Edukacji o przeniesienie kwoty 27.763 zł pomiędzy 

jednostkami w rozdziale 80195 – Pozostała działalność oraz kwoty 8.600 zł pomiędzy 

jednostkami w rozdziale 85495 – Pozostała działalność z przeznaczeniem na świadczenia  

z zakresu pomocy zdrowotnej dla nauczycieli.  

 

Przedstawiła dodatkowy wniosek Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego  

o zabezpieczenie dodatkowych środków w kwocie 2.840 zł w rozdziale 85510 – Działalność 

placówek opiekuńczo-wychowawczych na realizację zadania pn. „Opracowanie 

dokumentacji projektowej polegającej na wykonaniu klatki schodowej ażurowej typu 

lekkiego przy budynku RPOT w Dębnie”.  

(Zmieniony projekt uchwały stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o uwzględnieniu w projekcie uchwały dodatkowego wniosku 

przedstawionego przez Skarbnika Powiatu oraz podjął uchwałę Nr 167/556/2021 z dnia  

1 lutego 2021 roku w sprawie zmiany w budżecie i w planie finansowym budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2021 rok oraz zmiany w planie finansowym zadań zleconych z zakresu 

administracji rządowej na 2021 rok. 
Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 
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Ad. 9  

Zaakceptowanie treści pisma skierowanego do Burmistrza Dębna w sprawie fili 

Wydziału Komunikacji w Dębnie.  

(Projekt pisma stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił i odczytał treść przedmiotowego pisma.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Wniosła uwagę do treści ostatniego akapitu pisma. Zaproponowała zmianę w treści: 

„Zarząd Powiatu ponownie wnioskuje o podjęcie działań w tym zakresie, z uwagi na  

potrzeby mieszkańców Gminy Dębno, korzystających z usług filii Wydziału Komunikacji 

Starostwa Powiatowego w Myśliborzu.” 

(Zmieniony pismo  stanowi załącznik Nr 11do protokołu). 

Poprosiła, aby do pisma zostało załączona kserokopia porozumienia z dnia 2.03.2001r. 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował treść przedmiotowego pisma. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 

 

Ad. 10 

Zapoznanie się z pismem Dyrektora Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

z dnia 29.01.2021r. w sprawie unieważnienia postępowania pn. „Świadczenia medyczne 

z zakresu zdrowia psychicznego obejmujące diagnostykę i leczenie wychowanków 

Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach”. 
(Pismo stanowi załącznik Nr 12 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił i odczytał treść przedmiotowego pisma.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła wyjaśnienia dotyczące przedmiotowego postępowania i prowadzenia rozmów  

w kwestii umowy na przedmiotowe świadczenia. Odniosła się do zapisów projektu umowy. 

Poruszyła temat działalności firmy Para Familia w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym 

w Renicach. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że zostanie przeprowadzone ponowne postępowanie pn. „Świadczenia medyczne  

z zakresu zdrowia psychicznego obejmujące diagnostykę i leczenie wychowanków 

Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach”. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poruszyła temat dotyczący wsparcia udzielanego na rzecz wychowanków Młodzieżowego 

Ośrodka wychowawczego w Renicach. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowym pismem. 
 

Ad. 11 

Sprawy różne:  

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry  

Przedstawił pismo Burmistrza Dębna znak GPiK.7240/1/2021.PSZ w sprawie zawarcia 

porozumienia komunalnego w zakresie Funduszu Rozwoju Przewozów Autobusowych. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 13 do protokołu). 

 

Małgorzata Popławska – Naczelnik Wydziału Komunikacji 

Odczytała treść przedmiotowego pisma. Poruszyła temat związany z zawarciem porozumienia 

komunalnego oraz temat związany z ustawą o transporcie zbiorowym. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała o termin naboru wniosków o dofinansowanie? 

 

Małgorzata Popławska – Naczelnik Wydziału Komunikacji 

Odpowiedziała, że były przeprowadzone trzy nabory, ostatni odbył się na przełomie miesiąca 

października i listopada 2020 roku, natomiast kolejny IV nabór wniosków nie został jeszcze 

ogłoszony. Zwróciła uwagę, że aby ubiegać się o dofinansowanie należy zorganizować 

transport zbiorowy i utworzyć nową linię autobusową. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że Burmistrz Dębna zawnioskował o zawarcie porozumienia komunalnego 

pozwalającego na wystąpienie z wnioskiem o dofinansowanie oraz przedstawił kalkulację 

kosztów. Z treści pisma wynika, iż po jego stronie będzie organizacja tego transportu. 

Zaproponowała, aby wystąpić do Burmistrza Dębna o przekazanie projektu porozumienia, 

kalkulacji kosztów oraz szczegółów dotyczących organizacji połączenia 

autobusowego. Zwróciła uwagę, że trzecim partnerem powinna być również Gmina 

Myślibórz. Podział kosztów powinien być podzielony na trzy samorządy. 

Zwróciła uwagę, że linia powinna być pilotażowo uruchomiona pod warunkiem, że Powiat 

powinien mieć wpływ na lokalizację przystanków autobusowych. 

Odniosła się do treści odpowiedzi jaka powinna być skierowana do Burmistrza Dębna  

w przedmiotowej sprawie. Zwróciła uwagę na potrzeby mieszkańców związane ze 

skorzystaniem z transportu pomiędzy wskazanymi miejscowościami. Przekazała, że warto jest 

przystąpić do proponowanego porozumienia. 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Przedstawił informacje na temat przyczyn zawieszenia linii autobusowej przez PKS. Były one 

dedykowane uczniom szkół i zostaną wznowione po rozpoczęciu nauki stacjonarnej przez 

uczniów. Odniósł się do wniosku Burmistrza Dębna i kwestii naboru wniosków oraz 

wysokości możliwego do otrzymania dofinansowania.  

 

Małgorzata Popławska – Naczelnik Wydziału Komunikacji 

Przekazała, że należy rozgraniczyć kwestię organizacji transportu ze sprawą związaną  

z ubieganiem się o dofinansowanie.  
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Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że organizatorem przewozu będzie wnioskodawca, czyli Gmina Dębno na 

podstawie porozumienia komunalnego. Poprosiła o wystąpienie z wnioskiem do Gminy 

Dębno o jego przekazanie. Zwróciła uwagę, aby wskazać również możliwość wskazania 

Gminy Myślibórz jako trzeciego partnera. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę na problem mieszkańców związany z brakiem komunikacji. Wskazała na 

zasadność podjęcia działań w tej sprawie. Jeżeli Gmina potrzebuje partnera Zarząd Powiatu 

powinien przychylić się do złożonego wniosku. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z pismem oraz podjął decyzję o wystąpieniu do Burmistrza 

Dębna z pismem o przekazanie projektu porozumienia, kalkulacji kosztów oraz szczegółów 

dotyczących organizacji połączenia autobusowego.  

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 12 

Zakończenie posiedzenia. 
 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 13:30 Zarząd zakończył posiedzenie.  
 

Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska  -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

……………………………. 

 


